

# 大型重型機車考驗流程圖

## Flow Chart for the driver license test of Large Heavy-Duty Motorcycle

### 申請資格

#### Application qualifications

1. 年齡：須年滿 20 歲。  
Applicants must be twenty years of age or older.
2. 經歷：須領有普通重型機車 1 年以上之經歷。  
Applicants must hold a driver's license for a regular heavy-duty motorcycle with at least one year's experience.

### 申請應備證件

#### Required Documents

- 一、考驗前，應持身分證、本人最近 2 年內拍攝之 1 吋光面素色背景脫帽五官清晰正面彩色照片 3 張（不得使用合成照片）。  
Applicants need to prepare a residence certificate and three 1-inch color photos with a glossy surface, and a plain background, a clear front view of the face without a hat. The photos must have been taken within two years (a processed digital photo will not be accepted).
- 二、經體格檢查、體能測驗合格之大型重型機車駕駛執照登記書 1 份（須經公立醫院或公路監理機關指定之醫院體格檢查、體能測驗合格，並於 1 年有效期間內）。  
Driver's license application form (with the medical checkup certificate by any public or designed hospital within one year).

須至政府立案之駕駛訓練機構駕駛訓練結業，並經路試合格者。  
Applicants must complete a driving program in a training institution accredited by the government and pass the road test.

